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Hallo allen,

Vanochtend in de call met de minister is het item van nieuwsuur besproken over de mogelijke tekorten aan plastics. Minister

heeft aangegeven dit verhaal graag de kop in te willen drukken. Zelf actief een reactie naar buiten brengen lijkt mij niet per se

wenselijk, want daarmee maken we het zelf groter. Wat wel kan is dat we via webcare mensen die opmerkingen maken nav de

uitzending uitleggen hoe het zit. Daarvoor hebben we wel een kort en krachtige reactie nodig. Kunnen jullie daar bij helpen?
Ik denk dat we een antwoord moeten hebben op de volgende vragen:

- Hebben we voldoende voorraad aan plastics en hoe weten we dat zeker?

-  Waarom starten we een eigen productielijn voor cartridges ipv groter in te kopen bij bestaande producenten (zoals

degene uit de uitzending)?
- Labs ervaren tekorten. Waarom laten we niet meer maken als er labs zijn die meer kunnen draaien?

- In de zomermaanden hadden we schaarste aan testcapaciteit, hadden we dat kunnen voorkomen/verminderen als we

meer plastics hadden geleverd aan de labs?

Dank en groet!


